
 

Stran 1 od 18 
 

Številka :  032-3/2020 (150) 
Datum:    10. junij 20 
 
Z A P I S N I K 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 03.06.2020 ob 17. uri 
v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše*, Anton Jarkovič*, Primož Kadunc,  
                            Jože Kržičnik, Matej Kuhar, Melita Skušek  in Robert Zagorc. 
Matjaž Jakše se je seji pridružil ob 1704 pri 1. točki dnevnega reda,  
Anton Jarkovič pa ob 1709, pri 2. točki dnevnega reda. 
OPRAVIČIL se je Blaž Zagorc. 
 
9. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri.  
Navzočih je bilo 7 (sedem) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora, 
   Blaž Malenšek, Espri d.o.o., pri 8. točki dnevnega reda, 
   Nataša Rajak, inšpektorica II MiR-a, pri točki 10, 
   Jože Leskovar, Darja Modic in Janez Kozole, Kostak d.d., pri točkah 7, 11 in 12, 
                                           člani Občinske uprave in novinarji. 
AD 1. 
Določitev dnevnega reda 
Za 9. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 1.         Določitev dnevnega reda 
 2.         Pregled in potrditev zapisnika 8. redne in 3. ter 4. dopisne seje 
 3.         Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama - seznanitev 
 4.         Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2019 
 5.         Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020 
 6.         Dopolnjen predlog Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega stvarnega in  
             finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020 
 7.         Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Kostanjevica na Krki  
 8.         Osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja  
             »Stanovanjsko območje Ljubljanska cesta - 2. faza«  
 9.         Predlog Odloka o javnem parkirišču za avtodome v občini Kostanjevica na Krki 
 10.       Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, Škocjan, 
             Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2019 in program dela za leto 2020 -  
             seznanitev 
 11.       Poročilo o delu gospodarskih javnih služb za leto 2019 - seznanitev 
 12.       Predlog Programa dela gospodarskih javnih služb za leto 2020: 
             12.1. Predlog Sklepa o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
                       komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja 
                       bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov in 24-urne dežurne službe ter 
                       subvencije za izvajanje gospodarske javne službe odvajanja komunalne in padavinske 
                       odpadne vode v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020  
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             12.2. Predlog Sklepa o potrditvi elaboratov in predračunske lastne cene oskrbe s pitno vodo, 
                       odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih 
                       odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov in 24-urne 
                       dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020  
             12.3. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb za 
                       leto 2020 za območje občine Kostanjevica na Krki 
             12.4. Predlog Sklepa o dopolnitvi obstoječih tarif  
 13.       Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki o opravljenih nadzorih v letu 2019  
              - seznanitev  
 14.       Predlog Letnega programa kulture 
 15.       Predlog Letnega programa športa 
 16.       Predlog Sklepa o določitvi najemnin za neprofitna stanovanja v lasti Občine  
              Kostanjevica na Krki 
 17.       Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini  
              Kostanjevica na Krki 
 18.       Predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta 
              Gorjupa Kostanjevica na Krki 
 19.       Predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa  
              Kostanjevica na Krki 
 20.       Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2020  
 21.       Predlog Sklepa o sprejemu programa asfaltiranja občinskih makadamskih javnih poti - plan za 
              leto 2020 
 22.       Predlog Sklepa o sprejemu programa asfaltiranja občinskih lokalnih cest - plan za leto 2020 
 23.       Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Galerija Božidar Jakac  
              Kostanjevica na Krki 
 24.       Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal 
Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za 
leto 2020, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve, po skrajšanem postopku 
za sprejem odlokov. 
 
Predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija. 
Na seji je poročal predsednik, Jože Kržičnik. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembi Odloka o 
proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020, sprejme po skrajšanem postopku za sprejem 
odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:   8 

PROTI:           nihče 
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Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je na podlagi 77. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal 
Občinskemu svetu sprejem Odloka o pokopališkem redu v občini Kostanjevica na Krki, glede na to, da 
gre za izredne potrebe občine, po hitrem postopku za sprejem odlokov. 
 
Predlog za sprejem odloka po hitrem postopku je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija. Na 
seji je poročal predsednik, Jože Kržičnik. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, zakaj po hitrem postopku.   
Odgovorila ji je direktorica Občinske uprave, Judita Lajkovič, da Občina po Zakonu o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti z odlokom predpiše pokopališki red. Nov zakon lokalnim skupnostim nalaga 
obveznost zagotovitve izvajanja 24-urne dežurne pogrebne službe. Odlok se spreminja v tem delu in 
je uskladitev z zakonom, ki je potrebna za potrditev Elaborata o oblikovanju cene storitev 
gospodarske javne službe 24-urna dežurna služba v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020. 
 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o pokopališkem redu v 
občini Kostanjevica na Krki, sprejme po hitrem postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:   8 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
Župan je na podlagi 77. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal 
Občinskemu svetu sprejem Odloka o javnem parkirišču za avtodome v občini Kostanjevica na Krki, 
glede na to, da gre za izredne potrebe občine, po hitrem postopku za sprejem odlokov. 
 
Predlog za sprejem odloka po hitrem postopku je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija. Na 
seji je poročal predsednik, Jože Kržičnik. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se  Odlok o javnem parkirišču za 
avtodome v občini Kostanjevica na Krki sprejme po hitrem postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:   8 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 9. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:   8 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2. 
Pregled in potrditev zapisnika 8. redne in 3. ter 4. dopisne seje 
 Gradivo za sejo je bilo poslano po pošti dne 26.05.2020. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 8. redne  seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 8. redne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:   8 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 3. dopisne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 3. dopisne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 4. dopisne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 4. dopisne seje v predlagani obliki.  
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 8. redne  

seje in 3. ter 4. dopisne seje je bilo poslano s sklicem seje. Na seji pa je župan podal ustno poročilo o 

aktualnih zadevah: 

-  od 16.03. do 18.05.2020 so bila vrata občine zaprta zaradi epidemije COVID-19; 

-  15.05.2020 plačilo drugega dela kupnine za grad Kostanjevica - stari farovž, 28.05.2020  

   primopredaja z Župnijo Kostanjevica na Krki, 29.05.2020 sklep o vknjižbi lastninske pravice v  

   zemljiški knjigi; 

-  uporabno dovoljenje za parkirišče za avtodome; 

-  konec zbiranja dopolnitev po podanih pobudah za spremembo OPN; 

-  pridobljeno vodno soglasje za kanalizacijo v naselju Ljubljanska cesta; 

-  pridobljeno geološko in geotehnično poročilo za 5 plazov (Oštrc, Črneča vas, Vrbje, Vrtača in  

   Ržišče);  

-  kolesarske povezave (nadaljevanja projekta in zbiranje služnosti); 

-  razpis za zbirni center (Komunala Brežice); 

-  začela se je obnova vodovoda na Oštrcu in v Črneči vasi; 

-  naročen projekt za OŠ v Črneči vasi; 

-  težave z ogrevanjem v OŠ; 

-  parket v pomožnih prostorih in v šolskem hotelu; 

-  pogodba o brezplačnem prenosu treh parcel v stanovanjskem območju Ljubljanska cesta iz Škofije  

   na občino; 

-  dogovor o dokončanju ribnika pri šoli;    

 

Župan je odprl razpravo. Razprave ni bilo.  

 

AD 4. 

Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2019 

Gradivo za točko je bilo posredovano  s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja  

svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti 

 
Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal  

predsednik  odbora, Matjaž Jakše.  

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Zaključni račun proračuna Občine Kostanjevica 
na Krki za leto 2019 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5. 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja 
svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti 
 
Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za finance in občinsko premoženje in Statutarno pravna  

komisija. Na seji sta poročala predsednika, Matjaž Jakše in Jože Kržičnik.  

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine 
Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 6. 

Dopolnjen predlog Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega stvarnega in 
finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2020. 
Gradivo za točko je bilo posredovano  s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske 
uprave, Judita Lajkovič. 
 
Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal  

predsednik odbora, Matjaž Jakše.  

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Dopolnjen predlog Letnega programa prodaje, 
nabave in najema občinskega stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za 
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leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7. 

Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje in naknadno poslano končno verzijo  

z dne 29.05.2020, saj  je bila s sklicem seje pomotoma poslana delovna verzija gradiva, na kar je dan  

pred sejo Statutarno pravne komisije opozoril predsednik, Jože Kržičnik. Župan je na seji pozdravil  

predstavnike podjetja Kostak d.d. iz Krškega, ki so podrobneje predstavili predlagani odlok, uvodna  

pojasnila pa je podala direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič. 

 

Gradivo so predhodno obravnavali: Statutarno pravna komisija, Odbor za okolje, prostor in  

komunalno infrastrukturo in Odbor za finance in občinsko premoženje.  Na seji so poročali  

predsedniki komisije in odborov: Jože Kržičnik, Anton Jarkovič in Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo.  

Razpravljala sta Melita Skušek, glede ozvočenja in same pogrebne slovesnosti in Matjaž Jakše, ki je 
povedal, da bi bila cena 24-urne dežurne službe nižja, če bi jo, namesto koncesionarja, prevzela 
neka pogrebna služba. Odgovore je podal Jože Leskovar, direktor komunale Kostak d.d.  

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o pokopališkem redu v občini 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 8. 

Osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»Stanovanjsko območje Ljubljanska cesta - 2. faza« 
Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil g. Blaža Malenška,  

predstavnika podjetja Espri d.o.o. iz Novega mesta. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji  

svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja.  G. Malenšek pa je v  

nadaljevanju podrobneje predstavil osnutek odloka. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema. Gradivo sta predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija  

in Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo. Na seji sta poročala predsednika, Jože  
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Kržičnik in Anton Jarkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 
Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje opremljanja »Stanovanjsko območje Ljubljanska cesta - 2. faza« v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan se je zahvalil g. Malenšku za sodelovanje na seji. 

 

AD 9. 

Predlog Odloka o javnem parkirišču za avtodome v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji svetovalec  

III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Gradivo sta predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija in Odbor za okolje, prostor in 

komunalno infrastrukturo.  Na seji sta poročala predsednika, Jože Kržičnik in Anton Jarkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali:  Melita Skušek, Matjaž Jakše, Janez Gunde, Anton Jarkovič in Matej Kuhar. 

Na vprašanja je odgovarjal župan. 

 

Melita Skušek je vprašala, koliko se plača parkirnina. Govori se, da 20,00 EUR.  

Župan je odgovoril, da se plačuje samo elektrika in voda. 

Melita Skušek je vprašala, kaj je z drugimi stroški – košnja, odpadki, vzdrževanje, ali je predvidena  

rampa, glede na to, da tam parkirajo tudi osebni avtomobili. 

Župan je povedal, da je obveza vseh deležnikov združenja postajališč, da se prvi dve leti ne pobira 

Parkirnine, ostalo pa je tako že sedaj strošek rednega čiščenja in vzdrževanja.  

Matjaž Jakše je povedal, da je pristaš mehke variante brez ramp. Naloga občine je, da omogoča  

razvoj turizma, gostinstva  in realnega sektorja. 

Janez Gunde je predlagal, da se vodijo stroški, da se bo lažje določila cena parkirnine. 

Župan je povedal, da se stroški vodijo ločeno, občina pa je na pošti odprla račun, kamor se polagajo  

izkupički od elektrike in vode. 

Anton Jarkovič je povedal, da se odbor strinja, da se vsaj eno leto ne pobira parkirnine. Turizem  

prinaša dobre in slabe stvari v kraj. 

Melita Skušek je predlagala, da poročevalci poročajo občinskemu svetu, o čem razpravljajo odbori in  

komisije. Vprašala je, kaj je z zaračunavanjem elektrike na električni polnilnici. 
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Župan je odgovoril, da se Matej trudi, da bi vzpostavil stik z investitorjem in obljubil, da bo urejeno. 

Anton Jarkovič je dodal, da podpira Melito, se je potrebno pogovorit. 

Matej Kuhar je povedal, da je razprava pokazala, da je na to temo veliko dilem. V odloku je varovalka,  

da svet lahko spreminja ceno. 

Anton Jarkovič je vprašal, kako se bo odlok izvajal, glede na to, da inšpektorat med vikendi ne dela,  

avtodomi pa pridejo prav takrat. 

Župan je odgovoril, da je to vprašanje za naslednjo točko. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o javnem parkirišču za avtodome v občini 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10. 
Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, Škocjan, Šmarješke  
Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2019 in program dela za leto 2020 - seznanitev 
Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil gospo Natašo Rajak,  

inšpektorico II MIR-a, ki je podrobneje predstavila gradivo. Točka je bila seznanitev in se o njej ni  

glasovalo. Uvodna pojasnila je podala direktorica Občinske uprave, Judita Lajkovič. Poročilo je nato   

navzočim predstavila Nataša Rajak, inšpektorico II MIR-a, ki je na koncu predstavitve odgovorila  

Antonu Jarkoviču, da bo nadzor poostren takoj, ko bo realizirana zaposlitev redarja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljal je Jože Kržičnik, ki je povedal, da ima tudi policija pristojnost ukrepanja, zato naj se o  

sprejetem odloku obvesti policijo. 

 

Župan je zaključil razpravo in se ge. Rajak zahvalil za sodelovanje na seji. 

 

AD 11. 

Poročilo o delu gospodarskih javnih služb za leto 2019 – seznanitev 

Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil  gospoda Jožeta Leskovarja  

in Janeza Kozoleta iz podjetja Kostak, ki sta navzočim podrobneje predstavila poročilo. Župan je  

povedal, da je poročilo seznanitev in se o njem ne glasuje. 

 

Župan se ja zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. Razprave ni bilo. 

 

AD 12. 
Predlog Programa dela gospodarskih javnih služb za leto 2020: 
       12.1. Predlog Sklepa o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
                 komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja 
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                 bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov in 24-urne dežurne službe    
                 ter subvencije za izvajanje gospodarske javne službe odvajanja komunalne in  
                 padavinske odpadne vode v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 
       12.2. Predlog Sklepa o potrditvi elaboratov in predračunske lastne cene oskrbe s pitno 
                 vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja  
                 komunalnih odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih  
                 odpadkov in 24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 
       12.3. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih  
                 služb za leto 2020 za območje občine Kostanjevica na Krki 
       12.4. Predlog Sklepa o dopolnitvi obstoječih tarif  
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji 
svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja, podrobneje pa  
je Plan dela GJS za leto 2020 navzočim predstavil Jože Leskovar. 

 

Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo ter Odbor  

za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala predsednika, Anton Jarkovič in Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. 

Razpravljali so: Janez Gunde, Anton Jarkovič, Matej Kuhar in Jože Kržičnik. 

Na vprašanja sta odgovarjala  Jože Leskovar in Janez Kozole. 

 

Janez Gunde  je povedal, da bi bilo lepo, če bi eno leto rekli, da se kaj poceni. 

Jože Leskovar je povedal, da so pocenili smeti. Povedal je, da se minimalna plača zvišuje - to določa  

zakon. Prav tako se je za 46 % povišala cena električne energije. 

Anton Jarkovič je povedal, da se ceste vsako leto posodabljajo, strošek vzdrževanja pa ostaja isti. Tudi  

glede zimske službe je povedal, da snega ni bilo veliko, računi pa so kar prihajali. 

Janez Kozole mu je odgovoril, da se naredi vse, kar je nujno po standardih in iz vidika prometne  

varnosti. Za zimsko službo pa se je porabilo bistveno manj kot je bilo predvideno v proračunu. 

Anton Jarkovič je vprašal, kako je z zavarovalno polico iz koncesijske pogodbe - povzročitev škode iz  

dejavnosti koncesije. 

Janez Kozole je odgovoril, da zavarovalnice tega, če nekdo po nesreči povozi kamen, ne priznajo kot  

nesrečo in ne krijejo škode, ker gre za neprilagojeno vožnjo razmeram na cesti. Pregledniki pa ne  

morejo vsak hip biti vsepovsod. 

Matej Kuhar je opozoril, da bi bilo potrebno nad  Jamo namestiti 10 do 15 m mrež, ker tam pada  

veliko kamenja. 

Janez Kozole je odgovoril, da so lovilne mreže investicijsko vzdrževanje. 

Jože Kržičnik je vprašal glede udarne jame nad Jamo, kaj je bilo v tem primeru. 

Janez Kozole je odgovoril, da je zavarovalnica zavrnila zahtevek, kar je razvidno iz škodnega spisa. 

Anton Jarkovič je predlagal, da imajo na kamionu vedno nekaj hladne mase za flikanje udarnih jam. 

 

Župan se je zahvalil razpravljavcem, zaključil razpravo in povedal da se bo pri tej točki glasovalo o  

štirih sklepih in sicer o vsakem posebej. 

 

Župan je Občinskemu svetu predlagal naslednje sklepe: 
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1.  sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, 
zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov in 24-urne dežurne službe ter 
subvencije za izvajanje gospodarske javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode 
v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

2. sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi elaboratov in predračunske 
lastne cene oskrbe s pitno  vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, 
zbiranja komunalnih  odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov in 
24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

3. sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o sprejemu Letnega programa dejavnosti 
gospodarskih javnih služb za leto 2020 za območje občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

4. sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o dopolnitvi obstoječih tarif v predlagani  

obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan se je zahvalil predstavnikom podjetja Kostak d.d. za udeležbo na seji in ob 1932 uri prekinil sejo  

ter odredil 10 - minutni odmor. 

Seja se je nadaljevala ob 1942 uri s točko 13.  
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Župan je ugotovil, da je bilo na seji je navzočih 8 (osem) članov občinskega sveta. Seja je bila  

sklepčna. 

 

AD 13. 

Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki o opravljenih nadzorih v letu 2019 –  

seznanitev 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje. Glede na to je predsednik Nadzornega odbora 

Stanislav Matija Tomazin je predlagal, da odgovarja na morebitna vprašanja. Povedal je še, da se 

nadzirajo formalnosti in ne vsebina. 

 

V sejno sobo se je ob 1943 uri vrnil svetnik Anton Jarkovič. 
    

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljal je Matjaž Jakše, ki je pohvalil člane Nadzornega odbora, ker so se odpovedali nagradam v  

korist Rdečega križa. 

  

Župan je zaključil razpravo in točko. 

 

AD 14. 

Predlog letnega programa kulture 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji je poročala  

predsednica odbora, Melita Skušek. Povedala je, da odbor predlaga, da se preveri merila za dodelitev  

sredstev. Pravilnik naj se pregleda in posodobi. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljal je Matjaž Jakše, ki je povedal, da ena društva delajo, druga »grupa građana« pa se  

prilagodi razpisnim pogojem. Pričakuje pravičnejšo razdelitev sredstev. Predlagal je, da se  

programsko zasleduje dolgoročne cilje. 

 

Župan se je zahvalil razpravljavcu in zaključil razpravo.  

 

Župan je Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi letnega programa kulture v 

Občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 15. 

Predlog letnega programa športa 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji je poročala  

predsednica odbora, Melita Skušek, ki je povedala, da odbor predlaga zvišanje sredstev za odbojko.  

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

  

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi  letnega programa športa v  

Občini Kostanjevica na Krki za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 16. 

Predlog Sklepa o določitvi najemnin za neprofitna stanovanja v lasti Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal  

predsednik odbora, Matjaž Jakše.  

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. Župan je povedal, da so najemnine nizke, zato  se stanovanja obnavljajo iz  

sredstev proračuna. 

  

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi najemnin za neprofitna  

stanovanja v lasti Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 17. 
Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini  Kostanjevica na 
Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo sta  predhodno obravnavala Odbor za družbene dejavnosti in mladino ter Odbor za finance  

in občinsko premoženje. Na seji sta poročala predsednika, Melita Skušek in Matjaž Jakše.  Oba sta  

izpostavila visok strošek koordinatorja. Matjaž Jakše je povedal, da je potrebno delati tako, da bomo  

vedno boljši, učinkovitejši in cenejši. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč  

družini na domu v občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 18. 

Predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa 

Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji je poročala  

predsednica odbora, Melita Skušek. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

  

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih  

mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 19. 

Predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica 

na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja  

svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo sta  predhodno obravnavala Odbor za družbene dejavnosti in mladino ter Odbor za finance  

in občinsko premoženje. Na seji sta poročala predsednika, Melita Skušek in Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. 

Razpravljali so Melita Skušek, Matjaž Jakše, Jože Kržičnik, župan, Janez Gunde in Anton Jarkovič. 

Jože Kržičnik je vprašal, koliko se bo cena znižala glede na to, da bosta letos dva zaposlena manj. 

Župan je povedal, da ni problem v zaposlenih, ampak v normativih. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi cene programov v vrtcu  

Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 20. 

Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2020 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica Občinske  

uprave, Judita Lajkovič. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal 

predsednik, Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun  

občinskih taks za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 21. 

Predlog Sklepa o sprejemu programa asfaltiranja občinskih makadamskih javnih poti – 

plan za leto  2020 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji  

svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo. Na seji je  

poročal predsednik, Anton Jarkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljali so župan, Janez Gunde in Anton Jarkovič. 

 

Župan je povedal, da se ceste asfaltirajo po programu in da ni več ostalo veliko makadamskih cest,  

stroški vzdrževanja pa so kljub temu isti ali večji. 

Janez Gunde je vprašal, kaj je s cesto Ivanjše do Dvojmoča.  

Župan je povedal, da so problem služnosti, ker se občani ne morejo dogovoriti.  

Janez Gunde je predlagal, da se pripravi papirje in bo služnosti zbral on. 

Anton Jarkovič je povedal, da je potrebno več nadzora nad vzdrževanjem, ki ga opravlja Kostak. 

 

Župan je  zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o sprejemu programa asfaltiranja občinskih 
makadamskih javnih poti – plan za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 22. 

Predlog Sklepa o sprejemu programa asfaltiranja občinskih lokalnih cest - plan za leto 2020 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji  

svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo. Na seji je  

poročal predsednik, Anton Jarkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljala sta župan in Melita Skušek. 

 

Župan je povedal, da programa za lokalne ceste do letos ni bilo. 

Melita Skušek je povedala, da že leta opozarja na Resljevo cesto, pa je sedaj v dolgoročnem planu. 

Prav tako Grajska cesta in pločniki.  

Župan je odgovoril, da je izvedba odvisna od financ. 
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Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o sprejemu programa asfaltiranja občinskih 
lokalnih cest za obdobje 2010 do 2025 – plan za leto 2020 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 23. 

Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Galerija Božidar Jakac Kostanjevica na 

Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja  

svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje.  Na seji je poročal  

predsednik, Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in Občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega  

zavoda Galerija Božidar Jakac Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 24. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
Župan je v uvodu točke pozval navzoče, da vprašanja, predloge in pobude podajo v pisni obliki tajnici 
občinske uprave. Do roka za oddajo gradiva za sejo ni bilo nobenega pisnega vprašanja, predloga ali 
pobude. 
 
Anton Jarkovič je predlagal, da se košnja trave prilagodi razmeram. Povedal je tudi, da kolesarji še 
vedno divjajo. 
Župan mu je odgovoril, da se je po navadi kosilo enkrat letno. Lahko se kosi večkrat, ampak bo tudi 
strošek višji in se bo manj asfaltiralo. Povedal je tudi, da bo vse narejeno ob svojem času in da se naj 
ne dajo provocirati na terenu. 
Primož Kadunc je rekel, da naj se porabi denar, ki je ostal od zimske službe. 
Matjaž Jakše je predlagal, da se košnjo prilagodi vegetaciji ambrozije. 
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Matej Kuhar je povedal, da je problematičen samo en odsek in ne cela cesta in sicer tam, kjer je cesta 
ozka in z obeh strani travnik. Gre za par metrov po celotni trasi. To se lahko pokosi z laksarco. Eni so 
kosili sami. 
Matej Kuhar (OU) je povedal, da se bo s košnjo začelo. 
Župan je povedal, da pride izvajalec s strojem in bo pokosil celo občino. Ne bo nič odšteval. 
Melita Skušek je povedala, da je dobila e-pošto, kako otroci v travi čakajo avtobus. Vprašala je, kje je 
zadeva glede hitrostnih ovir pri šoli, ne glede na odprtje mostu v Podbočju? 
Župan je odgovoril, da je možno postaviti merilnik hitrosti. 
Matjaž Jakše je predlagal dopis staršem otrok v šoli in vrtcu, da vozijo previdno. 
 
Župan je ob 2120 uri ugotovil, da je dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na 
Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in vsem skupaj zaželel  še 
naprej lep večer. 
 
Ob enem je župan v svojem imenu in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil 
vsem, ki so v vmesnem času, od zadnje seje, praznovali rojstni dan in sicer svetniku Toniju Hodniku, ki 
je rojstni dan praznoval 3. marca, svetniku Blažu Zagorcu in predsedniku nadzornega odbora Stanetu 
Tomazinu, ki sta ga praznovala 24. marca ter svetniku Toniju Jarkoviču, ki je rojstni dan praznoval 16. 
maja. Vsem skupaj  je zaželel  predvsem zdravja in vse dobro pri njihovem delu ter jim ob tej 
priložnosti izročil majhno pozornost.   
 
 
 
Zapisala:                               Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                           župan                             


